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INLEIDING: 
 
In december 2024 heeft de gemeenteraad de Startnotitie “Duurzaam en groen bedrijvenpark in Bunnik” 
vastgesteld. Bij het onderdeel planning op pagina 8 stond vermeld dat eerst een nota van uitgangspunten 
door de raad zal worden vastgesteld en daarna de planvorming (fase 3) zal plaatsvinden. Deze 
planvorming bestaat uit het opstellen van een omgevingsplan. Als planning wordt daar “van medio 2025 
tot medio 2026” genoemd. 
Nu hebben de Gedeputeerde Staten van de Provincie Utrecht begin deze maand het Provinciaal 
Programma Wonen en Werken 2025 vastgesteld. In dat programma is vastgelegd waar woningen 
gebouwd mogen worden en welke gemeente ruimte krijgt om hun terreinen voor bedrijvigheid uit te 
breiden. 
Bunnik krijgt in dit programma geen ruimte voor uitbreiding met terrein voor bedrijvigheid.  
Een vermelding in dit programma betekent dat er toestemming is van de provincie, maar het ontbreken 
daarvan maakt dat die toestemming is er nu dus niet is. 
Voordat er een nieuwe versie van het programma Wonen en Werken opgeleverd wordt, waar mogelijk 
wel mogelijkheden geboden worden aan Bunnik,  zijn we zeker een paar jaar verder en dat conflicteert 
met het schema uit de Startnotitie.  
 
 
VRAAG: 
 

Is het college het met ondergetekende eens dat het niet past om een omgevingsplan op te stellen voor de 
ontwikkeling van een bedrijvenpark zolang het nog niet terug te vinden is in het Provinciaal Programma 
Wonen en Werken en waar dus de toestemming van de provincie voor ontbreekt?  
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VOLSTAAN WORDT MET HET MONDELINGE ANTWOORD VAN HET COLLEGE TIJDENS  
DE RAADSVERGADERING. 
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